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PROTOKÓŁ NR 30/21 

POSIEDZENIA KOMISJI DO SPRAW EDUKACJI, KULTURY, SPORTU  

I ORGANIZACJI POZARZĄDOWYCH RADY POWIATU W GRYFINIE 

z dnia 24 maja 2021 r. 

- zdalny tryb obradowania - 

  

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:45 i trwało do 14:45 w trybie zdalnym. W posiedzeniu 

udział wzięło 5 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1), Starosta Gryfiński Wojciech 

Konarski, Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk, Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński, 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Lucyna 

Zawierucha, Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz – 

Bień, Dyrektor Centrum Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych w Chojnie Lidia Tomin,. 

Posiedzenie otworzył, stwierdził quorum i obrady poprowadził Przewodniczący Komisji 

Remigiusz Rzepczak. Głównym tematem posiedzenia była analiza i opiniowanie projektów 

uchwał na XXVIII sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 

 

Ad. 2  
Porządek obrad 30. posiedzenia Komisji do spraw Edukacji, Kultury, Sportu i Organizacji 

Pozarządowych został przedstawiony, stanowi zał. nr 2.  

 

Ad.3 

Protokół nr 29/21 posiedzenia Komisji do spraw Edukacji, Kultury, Sportu i Organizacji 

Pozarządowych z dnia 26 kwietnia 2021 r. został przyjęty jednogłośnie (4 za). 

 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Radny Jerzy Domaradzki (4 + 1 = 5) 

 

 

Ad.4 Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXVIII sesję Rady 

Powiatu w Gryfinie. 

 
I. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji "Programu współpracy Powiatu Gryfińskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2020. 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

 

II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  

w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Gryfińskiego, 

położonej w obrębie Stare Czarnowo, gmina Stare Czarnowo.  

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

 

III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie utworzenia Placówki 

Opiekuńczo-Wychowawczej nr 4 w Trzcińsku - Zdroju i nadania jej statutu.  
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Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

 

IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi 

finansowo-księgowej i administracyjno-organizacyjnej placówek opiekuńczo-

wychowawczych Powiatu Gryfińskiego oraz w sprawie zmiany Statutu Centrum 

Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych w Chojnie.  

 

Radny Bartosz Biegus zauważył, że według niego w Schemacie organizacyjnym Centrum 

Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych brakuje wyodrębnionego Inspektora Danych 

Osobowych i uważa, że schemat powinien zostać skorygowany, nawet jeśli jest jeden 

Inspektor Danych Osobowych dla Starostwa Powiatowego w Gryfinie i wszystkich jednostek 

mu podległych. 

 

Przewodniczący Komisji Remigiusz Rzepczak poddał pod głosowanie wniosek o korektę 

załącznika do projektu uchwały tj. „Schemat organizacyjny Centrum Placówek Opiekuńczo – 

Wychowawczych” poprzez wyodrębnienie w nim Inspektora Danych Osobowych (pismo 

znak: BRZ.0012.2.30.2021.AW). Komisja przyjęła wniosek jednogłośnie (5 za). 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 

 

V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie określenia trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej.  

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

 

VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2021 rok.  

 

Radny Jerzy Domaradzki zapytał o źródło dotacji na prowadzenie DPS-ów i dlaczego jest 

on różny dla poszczególnych jednostek.  

 

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk odpowiedziała, że dotacja zależała jest od odpłatności 

otrzymywanej za danego mieszkańca DPS-u i uwzględnia: waloryzację emerytur, 

ogłoszonego przez Wojewodę Zachodniopomorskiego średniego kosztu utrzymania 

mieszkańca. Stawka w każdym DPS-ie jest inna i zależy od całkowitej liczby mieszkańców, 

jak również tych mieszkańców, który zostali przyjęci przed 2004 r.  
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Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

 

VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2021-2039.   

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

 

 

VIII. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Gryfinie (druk nr 7/XXVIII). 

 

- brak pytań; 

 

 

IX. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Gryfinie za 2020 r 

 

Przewodniczący Komisji Remigiusz Rzepczak zauważył, że w Sprawozdaniu z działalności 

Powiatowego Urzędu Pracy w Gryfinie w 2020 r. jest znaczny wzrost osób bezrobotnych  

w stosunku do lat poprzednich. Przewodniczący stwierdził, że przypuszczą, iż jest  

to spowodowane trwającą w 2020 r. pandemią koronawirusa i chciałby szczegółowych 

informacji: czy powodem wzrostu liczby osób bezrobotnych było ograniczenie zatrudnienia  

z powodu np. czasowego zamknięcia restauracji i można liczyć na spadek ilości osób 

bezrobotnych wraz z „odmrażaniem” gospodarki po pandemii, czy ten wzrost będzie się 

utrzymywał, ponieważ niektóre przedsiębiorstwa zamknęły działalność, a mieszkańcy 

Powiatu stracili pracę ? (zapytanie pismo znak BRZ.0012.2.30.2021.AW). Przewodniczący 

poprosił, by Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gryfinie odpowiedziała na zapytanie 

podczas XXVIII sesji Rady Powiatu po prezentacji przedstawionego materiału. 

 

 

Ad.5  Sprawy różne, informacje i wnioski. 
 

Przewodniczący Komisji Remigiusz Rzepczak poinformował, że wszyscy członkowie 

Komisji otrzymali odpowiedź Dyrektor Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej  

w Gryfinie na zapytania z kwietniowego posiedzenia komisji (zapytania zawarte w piśmie 

znak: BRZ.0012.2.29.2021.MR) i zapytał czy toś chciałby odnieść się do informacji w nich 

zawartych.  

Komisja stwierdziła, że odpowiedzi na zapytania są bardzo ogólne, wobec czego zadała 

następujące pytania uszczegóławiające do Dyrektor PZAZ w Gryfinie: 
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1. Czy dostosowanie strony internetowej PZAZ do przepisów RODO i ustawy  

o ochronie danych osobowych jest aż tak czasochłonne, że nastąpi ono do końca 

czerwca mając wiedzę, że ww. przepisy obowiązują od 2018 r., a PZAZ wciąż ich nie 

spełnia? 

2. Czy Dyrektor PZAZ współpracuje na bieżąco z Inspektorem Danych Osobowych 

w zakresie strony internetowej i spełniania wymogów RODO i ochrony danych  

w jednostce? 

3. Czy Dyrektor PZAZ ze względu na wysokie ceny przesyłki rozważa sprzedaż 

produktów Zakładu na serwisach takich jak np. Allegro, gdzie proponowane są różne 

pakiety dla sprzedających obniżające koszty dostawy? 

4. Czy Dyrektor prowadziła rozmowy z firmami transportowymi celem negocjacji cen 

dostawy towarów między PZAZ a potencjalnymi kupcami? Jeśli tak, to z jakimi 

firmami i kiedy? 

5. Jakie koszty, a jakie zyski wypracowały poszczególne działy w PZAZ w 2020 r.? 

6. Ile i jakiego niesprzedanego towaru pozostało z produktów wytworzonych w 2020 r. 

rozbiciem na poszczególne działy produkcji? Radna Aleksandra Misiuna – Gólcz 

prosi  

o rejestr w tej sprawie, który prowadzą kierownicy poszczególnych działów, a który 

swoim podpisem potwierdza Dyrektor PZAZ. 

7. Kiedy i czy planuje się uruchomienie strzelnicy dla mieszkańców Powiatu 

Gryfińskiego? Jeśli tak, to w jakich godzinach i jaka będzie stawka? Czy Dyrektor 

PZAZ zawarła porozumienie z dyrektorami szkół na terenie Powiatu Gryfińskiego  

na prowadzenie zajęć lekcyjnych na terenie strzelnicy? 

Dodatkowo Komisja poprosiła ponownie o udostępnienie kserokopii rejestru pism 

wychodzących i przychodzących wraz z ich tytułami i sygnaturą.  (zapytania znajdują się  

w piśmie znak: BRZ.0012.2.30.2021.AW) 

 

Radny Jerzy Domaradzki powiedział, że nie satysfakcjonuje go odpowiedź  

na zapytanie złożone na XXVII Sesji Rady Powiatu w Gryfinie, której udzieliła Dyrektor 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie. W związku z powyższym Radny 

poprosił o: 

1. Zasięgnięcie przez Dyrektora jednostki informacji, czy istnieją programy  

dofinansowujące badania w zakresie wytworzonych przeciwciał po przyjęciu 

szczepionki u pracowników jednostek budżetowych mających kontakt z ludźmi? 
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2. Wykaz osób zaszczepionych w DPS-ach na terenie Powiatu Gryfińskiego zarówno 

wśród mieszkańców jak i pracowników. 

 

Ponadto Radny zapytał: 

1. Jaką politykę prowadzą dyrektorzy DPS-ów celem pozyskania nowych pracowników 

oraz zachęcenia ich do pozostania w strukturze osób na stałe zatrudnionych? 

2. Jaka jest średnia wieku pracowników DPS-ów w rozbiciu na poszczególne jednostki? 

3. Jaki był stan zatrudnienia pracowników w poszczególnych DPS-ach w latach 2018 – 

2021?  (zapytania z pisma znak BRZ.0012.2.30.2021.AW) 

 

 

 

 

 

 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 14:45. 

 

 

Protokół sporządziła: 

 

Ada Wisławska 

  

 

 

 

 

 

 

 Przewodniczący Komisji 

 

 Remigiusz Rzepczak 

 

 


